
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 15 

z XV Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 23 grudnia 2019 r. w sali 

posiedzeń Urzędu Gminy Czermin. 

Obrady rozpoczęto 23 grudnia 2019 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego 

dnia. 

Obradom przewodniczył radny Jan Myjak. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko     

                                                                                       

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Sidur 

4. Dyrektor GOK – Mariusz Bożek 

5. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

6. Sołtysi 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

1. Otwarcie XV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Radny Myjak dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich uczestników oraz stwierdził kworum 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 
1. Otwarcie XV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

1. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Czerminie. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Czermin Nr 

IV/15/2018 z dnia 28 grudnia 2018r. na rok 2019.  



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia dopłat dla grup odbiorców usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

obowiązujących od 1 stycznia 2020r. do 31 grudnia 2020r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Czermin na rok 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej 

do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

bezprzetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Łysakowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Anny Jenke w 

Ziempniowie. 

15. Interpelacje i zapytania radnych 

16. Zamknięcie obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Zarządzenia – jak załącznik do protokołu. 

Podpisane umowy: 

- budowa sieci elektroenergetycznej oświetlenia ulicznego,  



- wykonanie docieplenia i elewacji Domu Strażaka w Dąbrówce Osuchowskiej, 

- przeprowadzenie szkoleń i zapewnienie cateringu w ramach projektu pn „ Podnosimy 

kompetencje cyfrowe w Gminie Czermin”, 

- odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. Podpisano umowę z firmą FCC, która 

dała ofertę o ponad 200 tys. zł niższą od MPGK. W związku z tym zachodzi konieczność 

wymiany koszy. MPGK zbiera swoje kosze, a odbiór odpadów i dostawa pojemników przez 

firmę FCC odbędą się według harmonogramu. 

- dostawa lamp oświetlenia ulicznego ledowych, 

- modernizacja tłoczni oraz doposażenie oczyszczalni ścieków w Czerminie w urządzenia 

optymalizujące prace w oczyszczalni, 

- wykonanie zgarniacza części pływających na oczyszczalni ścieków w Czerminie, 

- montaż lamp oświetlenia ulicznego. Zakupiono 150 lamp i wymieniono. Zakup i montaż 

pozwoli zaoszczędzić ok. 40 tys. zł w przyszłym roku. Własnych lamp mamy 350, a więc 

czeka nas jeszcze jedna taka operacja do wykonania. Zaoszczędzone środki pozwolą na 

pokrycie kosztów związanych z podwyżką cen energii planowej na przyszły rok. 

Poinformował, że z dniem 10.12.2019r. powołano na stanowisko Dyrektora Biblioteki Pana 

Mariusza Myjaka. Podziękował w wieloletnią współpracę pracownicom biblioteki, które 

odeszły z końcem roku na emeryturę. W kwestii powołania na stanowisko dyrektora 

biblioteki ustawodawca nie nałożył wymogu ogłaszania konkursu. Wpłynęły dwa podania, 

powołano komisję, która przeprowadziła rozmowy kwalifikacyjne na stanowisko dyrektora. 

Zarekomendowano mi osobę na stanowisko dyrektora. Pani, która złożyła podanie też 

pracuje jako bibliotekarz. 

Rozwożone są umowy dotyczące OZE i przychodzi czas na rozliczanie. Dla jednych jest 

dopłata dla drugich zwrot. Dopłaty wynikają z założeń projektowych. W wyniku przetargu 

okazało się, że fotowoltaika i piece są tańsze, a pompy i solary droższe. Procedura dopłat i 

zwrotów będzie trwała do końca tego roku i początkiem przyszłego roku. 

Zostały wykonane remonty dróg asfaltowych o dł. 1030 m i tłuczniowych o dł. 880m ze 

środków ok 200 tys. zł. przyznanych w formie dotacji przez Sejmik Województwa 

Podkarpackiego 

Podziękował Marszałkowi Województwa Podkarpackiego oraz Radnym Sejmiku za 

przyznane środki i zrealizowanie zadania 

Dokonano odbioru otwartych stref aktywności w Trzcianie i Brniu Osuchowskim. 

Odniósł się do sprawy internetu i montażu słupów bez uzgodnień i umów. Odczytał pismo 

wystosowane do WDM, które przyniosło efekt. Firma teraz jeździ i lokalizuje słupy po 

wcześniejszym uzgodnieniu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury. 

Pan Dyrektor podziękował za współpracę i udział w tworzeniu życia kulturalnego w Gminie 

Czermin. 

Sprawozdanie za 2019r. – jak załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2019. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały informując, że zwiększa się plan dochodów o kwotę 

6 000,00 zł dla GOPS i o 150 000,00 zł na udzielenie pożyczki długoterminowej. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

Uchwała Nr XV/108/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Czermin Nr 

IV/15/2018 z dnia 28 grudnia 2018r. na rok 2019. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały informując, że zmiana uchwały Budżetowej 

związana jest ze zwiększeniem kosztów dla GZGK o 11 tys. zł. i zmniejszenie stanu 

środków obrotowych na pokrycie zobowiązań na koniec roku, aby zakład mógł popłacić 

wszystkie zobowiązania. Dotacji nie udzielamy. To jest kwestia księgowa. 

Radny Bukała zapytał, dlaczego temat ten nie był przedstawiony na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej. 

Radny Myjak ogłosił przerwę w obradach, celem odbycia posiedzenia  

Radny Pisarczyk wyjaśnił, że temat ten był poruszany na Komisji, tylko nie było informacji, 

że będzie to załatwione w formie uchwały. Przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów 

do powyższej uchwały, która jest pozytywna.. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Czermin Nr IV/15/2018 z 

dnia 28 grudnia 2018r. na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

Uchwała Nr XV/109/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czermin. 
Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały, gdzie po stronie rozchodów i przychodów dopisano 

kwotę 150 000,00 zł na rok 2020, jako spłata pożyczki udzielonej Stowarzyszeniu „Osada” z 

Otałęży 

Radny Myjak – chodzi tutaj o pożyczkę dla stowarzyszenia OSADA z Otałęży. Mieliśmy 

nadzieję, że rozliczenie będzie w tym roku, jednak okazało się, że będzie rozliczona w 

styczniu przyszłego roku. 

       Radny Pisarczyk - opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czermin..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

Uchwała Nr XV/110/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia dopłat dla grup odbiorców usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących 

od 1 stycznia 2020 r. do 31 grudnia 2020r. 
Radny Myjak – temat procedowany był na poprzedniej sesji, jednak nie było rozstrzygnięcia. 

Ten projekt obejmuje dopłaty do wody i do ścieków. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń przedstawił opinię Komisji Rolnictwa, która jest negatywna. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest negatywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia dopłat dla grup odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących od 1 stycznia 2020 

r. do 31 grudnia 2020r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wiesław Czaja, Jan Myjak, Jan Polak, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

PRZECIW (7) 

Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Władysław Kukliński, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, 

Robert Strycharz, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Banik, Sylwester Kiełbasa. 

Uchwała nie została podjęta. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Czermin na rok 2020. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały i przedstawił zakres zadań realizowanych w ramach 

Programu będących zadaniami własnymi gminy. 

Program – jak załącznik do protokołu. 

Radny Czaja przedstawił opinie Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Socjalnych, która jest 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Czermin na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

     Uchwała Nr XV/111/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego. 

    Radny Wójtowicz omówił treść petycji, gdzie zawarty był postulat zmiany prawa miejscowego, 

aby miejsca publiczne służące jako parkingi przed Kościołami, cmentarzami oraz szpitalami 

były nieodpłatne oraz postulat dotyczący cen produktów sprzedawanych w szpitalach. 

    W sprawie petycji odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, podczas którego 

ustalono, że na terenie Gminy Czermin miejsca publiczne służące jako parkingi są nieodpłatne i 

brak jest Uchwały Rady o odpłatnościach za korzystanie z parkingów, dlatego też nie ma 

potrzeby wprowadzania zmian prawa miejscowego w tym zakresie. 

Na terenie Gminy Czermin nie działa żaden szpital, w związku z czym postulat dotyczący cen 

produktów sprzedawanych w szpitalach nie dotyczy Gminy Czermin. 

Odczytał projekt uchwały. 

Radny Bukała zapytał, co nam grozi w przypadku, gdyby rada nie zajęła się petycją. 

Pan Wójt – stronie wnioskującej przysługuje prawo wniesienia skargi na bezczynność rady do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, wówczas sąd wszczyna postępowanie w sprawie 

nierozpoznania petycji i wyciąga sankcje karne w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Bukała. 

Uchwała Nr XV/112/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

Pani Pubrat – wpłynęły wnioski do UG dotyczące sprzedaży nieruchomości gminnych i w 

związku z tym przygotowano projekt uchwały. Opinia rady sołeckiej była negatywna. 

Odczytała projekt uchwały. 

Radny Soboń – opinia komisji rolniczej – negatywna. 

Radny Myjak – komisja zawsze posiłkuje się opinią rady sołeckiej, która jest honorowana. 

 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej do 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Jan Polak, Dariusz Wójtowicz 

PRZECIW (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

Uchwała nie została podjęta. 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

bezprzetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

Pani Pubrat odczytała projekt uchwały. 

Opinia rady sołeckiej – negatywna. 

Pan Cisło zapytał o działkę stanowiącą drogę na początku Trzciany. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to droga na początku wsi. Komisja pracowała nad tą uchwałą i 

w całości wydała opinię negatywną. Rada sołecka negatywnie zaopiniowała sprzedaż tych 

działek. Jest dużo osób korzystających z tej drogi i dlatego komisja poparła opinie rady 

sołeckiej. 

Radny Soboń – opinia komisji rolniczej – negatywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze bezprzetargowej do 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

Uchwała nie została podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Łysakowie. 

Pan Sekretarz poinformował, że radni otrzymali szerokie uzasadnienie do podejmowanych 

uchwał, teraz omówi najważniejsze fragmenty, a całość udostępniona będzie na stronie 

internetowej gminy i każdy zainteresowany będzie mógł się zapoznać. 

Radna Banik odczytała pismo Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Łysakowie. 

Radny Myjak poinformował, że w szkołach odbyły się spotkania z rodzicami. 

Pan Śpiewak zaapelował do radnych, aby przy likwidacji nie kierowali się finansami, a dobrem 

dziecka. Poprosił radnych, aby podjęli decyzje o pozostawieniu dzieci w rodzimej szkole. 



Radna Banik poinformowała, że od momentu, kiedy została radną dostaje zaproszenia na 

wszelkie imprezy organizowane w szkole w Łysakowie. Zauważyła duże zaangażowanie ze 

strony dzieci i nauczycieli w organizację tych imprez. Nauczyciele i rodzice angażują się w 

życie szkoły nie z obowiązku, ale z przyjemności. Poprosiła o zagospodarowanie budynków, 

aby nie pozostały same sobie, a także nie pozostawienie kadry nauczycielskiej, która jest 

bardzo wartościowa. 

Radny Bugaj zwrócił uwagę na zapis w uzasadnieniu do uchwały mówiący, że niski poziom w 

nauczaniu jest powodem likwidacji. Odniósł się do sprawy autobusu dowożącego dzieci do 

szkoły, który zabiera dzieci z Łysakowa i wozi do Czermina.  W kwestii tabeli kosztów nie 

można mówić, że tylko w Łysakowie koszty rosną. Jak widać z tabeli w Czerminie też rosną. 

Pan Sekretarz – koszty są spowodowane m. in. wynagrodzeniem nauczycieli, wzrostem płacy 

minimalnej, coraz to niższej subwencji, która nie pokrywa kosztów wynagrodzenia. 

Odczytał projekt uchwały. 

Radny Zając – mówi się o Zespole Szkolno-Przedszkolnym, ale rodzice mają prawo wysłać 

dziecko do każdej szkoły na terenie gminy, jak i poza. 

Radny Czaja – opinia komisji oświatowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Łysakowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł 

Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

PRZECIW (3) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Robert Strycharz. 

Uchwała Nr XV/115/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Anny Jenke 

w Ziempniowie. 

Pan Sekretarz – część danych związanych z analizą kosztów powtarza się, więc nie będę 

powtarzał. Zasadniczym powodem jest niekorzystna sytuacja demograficzna, koszty 

utrzymania w stosunku do liczby dzieci, słabe wyniki nauczania. Nasuwa się pytanie o 

celowość i gospodarność dysponowania środkami publicznymi w tym zakresie.  

Odczytał najistotniejsze kwestie zapisane w uzasadnieniu do niniejszej uchwały. 

Radny Strycharz – w obronie Szkoły w Ziempniowie zrobiłem wszystko, co mogłem zrobić  

i powiedziałem wszystko, co mogłem powiedzieć. Nie zostało powiedziane, jakie będą 

oszczędności z tego tytułu. 

Pani Ćwięka – rodzice kategorycznie sprzeciwiają się tej likwidacji. Ziempniów został 

pozbawiony transportu teraz jeszcze szkoły. 

Zwróciła uwagę na trasę i czas przewozu dzieci z Ziempniowa do szkoły w Otałęży. 

Pan Wójt – nie zgodzę się z tym, że nie będzie oszczędności. W uzasadnieniu jest zapis i będę 

się starał, aby osoby zatrudnione w likwidowanych szkołach nie pozostały bez pracy, co nie 

znaczy, że wszyscy zostaną przeniesieni do innych szkół Zatrudnienie w pozostałych szkołach 

nie zwiększy się, bo są osoby, które odchodzą na emeryturę. Są nadgodziny, które można 

odebrać i dać nowym nauczycielom. Co do przewozu dzieci do Otałęży, to trasa jest prosto do 



Otałęży, bez objazdów. Kwestie godzin odjazdu czy przyjazdu będą dostosowywane. Nie 

wyobrażam sobie, aby małe dzieci musiały dochodzić w jedno miejsce. Trzeba ustalić kilka 

punktów, aby dowóz był jak najbardziej optymalny. Podobnie z Łysakowem. 

Radny Bugaj zapytał, co w sytuacji, jeśli rodzice z Ziempniowa dadzą dzieci do Czermina, a 

nie do Otałęży, to czy ta sytuacja nie spowoduje zwiększenia oddziałów? 

Pan Sekretarz – nie ma obawy, że zwiększy się liczba oddziałów. 

Radny Czaja – jak widać z tabelek koszty są coraz większe. Rząd nam w tym nie pomaga. To 

problem wszystkich samorządów. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

Radny Czaja – opinia komisji oświatowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Anny Jenke w 

Ziempniowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł 

Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

PRZECIW (3) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Robert Strycharz. 

Uchwała Nr XV/116/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Bukała poinformował mieszkańców Trzciany od strony Woli Mieleckiej, że dzięki 

staraniom Dyrektora Szkoły dzieci mają zapewniony dowóz do szkoły. Zwrócił się z prośbą do 

Wójta o interwencję w Podkarpackim Zarządzie Dróg w sprawie projektowania ronda w 

Trzcianie. Mieszkańcy zgłaszają, że będą mieć utrudniony wjazd od strony Mielca. 

Pan Wójt – w sprawie drogi interweniowałem i otrzymałem od PZD odpowiedź negatywną. 

PZD uznał, że zaprojektowany wjazd jest wystarczający. 

Radny Czaja – czy coś ruszyło w sprawie drogi koło SKR? 

Pan Wójt – złożony został wniosek do Sądu Rejonowego w Mielcu. 

Pan Wójt złożył wszystkim życzenia świąteczne. 

Do życzeń dołączył się Przewodniczący Rady. 

 

17. Zamknięcie obrad. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

  

                                                                                             Przewodniczący 

                                                                                        Rada Gminy w Czerminie  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


